

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Thirty-Third Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning the North Slope development in the Yukon, presented by the honourable Member for Skeena (Mr. Fulton) on Monday, April 18, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-95, An Act to provide for government operated pool systems on combinations of athletic contests and events and to amend the Criminal Code and the Income Tax Act, as reported (with amendments) from the Standing Committee on Communications and Culture;

Mr. Regan, seconded by M^{me} Bégin, moved motion numbered 1,—That Bill C-95, An Act to provide for government operated pool systems on combinations of athletic contests and events and to amend the Criminal Code and the Income Tax Act, be amended in Clause 4 by striking out lines 29 to 32 at page 2 and substituting the following therefor:

“(4) The directors appointed pursuant to subsection (1) shall include at least one person from each of the following three fields, namely,

- (a) arts and culture;
- (b) fitness and amateur sport; and
- (c) medical and health research.”

After debate thereon, the question being put on the motion, it was agreed to, on division.

Mr. Reid (St. Catharines), seconded by Mr. Munro (Esquimalt—Saanich), moved motion numbered 2,—That Bill C-95, An Act to provide for government operated pool systems on combinations of athletic contests and events and to amend the Criminal Code and the Income Tax Act, be amended in Clause 14 by striking out lines 11 to 22 at page 6 and substituting the following therefor:

“14.(1) The objects of the Corporation are to organize, operate and manage, alone or jointly with the governments of any one or more provinces with which the Corporation has entered into an agreement or agreements for such purpose, pool systems in accordance with regulations made pursuant to section 16.”

And debate arising thereon;

Pursuant to Order made Wednesday, March 30, 1983, at 8.00 o'clock p.m., the Order being read for the consideration of a Ways and Means motion;

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent trente-troisième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le développement de la pente continentale du Nord au Yukon, présentée par l'honorable député de Skeena (M. Fulton) le lundi 18 avril 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du projet de loi C-95, Loi prévoyant l'exploitation publique de paris collectifs sur les combinaisons de certaines épreuves ou manifestations sportives et modifiant le Code criminel et la Loi de l'impôt sur le revenu, rapporté avec des amendements par le Comité permanent des communications et de la culture.

M. Regan, appuyé par M^{me} Bégin, propose la motion numéro 1,—Qu'on modifie le projet de loi C-95, Loi prévoyant l'exploitation publique de paris collectifs sur les combinaisons de certaines épreuves ou manifestations sportives et modifiant le Code criminel et la Loi de l'impôt sur le revenu, à l'article 4, en retranchant les lignes 23 à 26, page 2, et en les remplaçant par ce qui suit:

«(4) Au nombre des administrateurs nommés en application du paragraphe (1) doit figurer au moins un représentant de chacun des domaines ci-après:

- a) arts et culture;
- b) sport amateur et conditionnement physique;
- c) recherche médicale et sanitaire.»

Après débat, cette motion, mise aux voix, est agréée, sur division.

M. Reid (St. Catharines), appuyé par M. Munro (Esquimalt—Saanich), propose la motion numéro 2,—Qu'on modifie le projet de loi C-95, Loi prévoyant l'exploitation publique de paris collectifs sur les combinaisons de certaines épreuves ou manifestations sportives et modifiant le Code criminel et la Loi de l'impôt sur le revenu, à l'article 14, en retranchant les lignes 10 à 20, page 6, et en les remplaçant par ce qui suit:

«14. (1) La Société a pour mission d'organiser, d'exploiter et de gérer, seule ou conjointement avec le ou les gouvernements provinciaux avec lesquels elle a conclu un accord à cette fin et conformément aux règlements pris en application de l'article 16, des paris collectifs.»

Il s'élève un débat;

En conformité des dispositions de l'ordre du mercredi 30 mars 1983, à vingt heures, il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens.